
Classification: Public

Mashreq  NEO NXT – NXT  PARENT

Promotion Details:

• Open a new Mashreq NEO NXT account for your child(ren) and receive a guaranteed AED 500 bonus deposited into 
the eligible customer’s parent account.

• The following terms and conditions (“Terms and Conditions” )  apply Mashreq  NEO NXT – NXT PARENT Offer (“Offer” 
or “Promotion”) being offered by Mashreqbank psc (the “ Bank” or “Mashreq”).

Promotion Validity: 

February  01, 2025 until February  28, 2025 both days inclusive (“Promotion Period”)

Eligibility:

➢ This Promotion is valid for both new and existing Mashreq Current/Savings account holders in the United Arab Emirates 
who open Mashreq NEO NXT account for their child(ren) (”Customer”).

➢ Customer must open a new Mashreq NEO NXT account for their child(ren) using the promo code “NXTPARENT" during 
the Promotion Period.

➢ Customer can add only one promocode (per child/account opening application). 

➢ Promocode should exactly match the Promotion promocode. 

➢ Only Customers created NEO NXT Accounts for the first time during the Promotion Period are eligible to participate in 
the Promotion. 

➢ Account must be opened and activated during the Promotion Period 

➢ Parent will need to have an active CASA AED account with Mashreq during the rewarding period in order to be eligible to 
receive the reward 

➢ Each parent will be eligible for the reward only once during the Promotion Period. 

Reward

➢ All eligible NEO NXT Parents will receive AED 500  bonus that will be deposited in their Mashreq CASA AED active 
account linked to their child's Mashreq NEO NXT account.

➢ Reward will be distributed after one month from the NEO NXT account opening date. For example, if the parent 
opens a NEO NXT account for his/ her child on June 15th, parent will receive the reward after July 15th. 

Other terms and conditions:

➢ Re-opening previously closed Mashreq NEO NXT NEO NXT accounts does not qualify for the reward.

➢ To be eligible for the reward, the Mashreq NEO NXT NEO NXT account must remain active  till the date of disbursal of the 
reward.

➢ The Bank does not offer or provide any warranties or accepts any responsibility or liability of any kind in respect of this 
Promotion and hereby disclaims any and all express or implied warranties in respect thereto.

➢ The Bank reserves the right to modify, suspend or terminate this Promotion at any time without prior notice.

➢ The Bank has the right to eliminate any winner from the list of winners with no justification based on the Bank’s 
operational requirements. 

➢ In no event shall the Bank, or any of its affiliates, or any of its officers, directors, employees, or agents shall be liable or 
responsible to the Customer for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this Promotion.

➢ The Bank shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to conduct this Promotion in the event of any 
Force Majeure Event. For purposes of these Terms and Conditions, “Force Majeure Event” shall mean any and all 
circumstances beyond the reasonable control of the Bank including, amongst other things, acts of God, global health 
scare, industrial disputes, civil disobedience/unrest, war, acts and regulations of any governmental or authority in any 
jurisdiction. In such circumstances, the Bank’s obligations to the customer shall automatically stand discharged without 
the need to provide notice to that effect.

➢ Mashreq NEO is part of Mashreqbank psc which is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates.

➢ The Bank has the sole right to exclude and/or disqualify any eligible customer/s from participating in the Promotion at 
any given time for any reasons whatsoever without giving any prior notification to such customer/s. Any 
excluded/disqualified eligible customer/s from the Promotion shall not, under any circumstances, be compensated by 
the Bank in any event whatsoever.

➢ These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab 
Emirates, as applicable in the Emirate of Dubai. Any dispute arising under and in connection with this Promotion shall be 
referred exclusively to the courts of Dubai. 

Mashreq NEO is part of Mashreqbank psc, a Bank that is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates.



Classification: Public

 - NXT PARENTمشرق نيو نكست 

:الترويجيالعرضتفاصيل

إماراتيدرهماُ 500علىواحصل،))أطفالك(لطفلكجديد) Mashreq NEO NXT(نكستنيومشرقحسابافتح

")الترويجيالعرض"أو"العرض") Mashreq NEO NXT – NXT PARENTعرض")والأحكامالشروط("التاليةوالأحكامالشروطتطبق
.")البنك("ع.م.شالمشرقبنكمنالمقدم

:العرضصلاحية

")الترويجيالعرضفترة("اليومينكلاشاملااُ،2025فبراير28حتى2025فبراير1

:الأهلية

المتحدةةالعربيالإماراتدولةفيالمشرقبنكفيوالحاليينالجددالتوفير/الجاريةالحساباتلحامليصالحالترويجيالعرضهذا➢
.")العميل("لأطفالهم Mashreq NEO NXTحسابيفتحونالذين

فترةخلالNXTPARENT“ “الترويجيالعرضرمزباستخداملأطفالهجديد Mashreq NEO NXTحسابفتحالعميلعلىيجب➢
.الترويجيالعرض

.)طفل/حسابفتحطلبلكل(فقطواحدترويجيعرضرمزإضافةللعميليمكن➢

االترويجيالعرضرمزيتطابقأنيجب➢ .الترويجيالعرضرمزمعتماما

.فقطالترويجيالعرضفيللمشاركةمؤهلونالترويجيالعرضفترةخلالمرةلأول NEO NXTحساباتبإنشاءقامواالذينالعملاء➢

الحملةفترةخلالوتنشيطهالحسابفتحيجب➢

االحسابيظلأنيجب➢ المكافآتوفترةالحملةفترةخلالنشطا

كونيحتىالمكافأةفترةخلالالمشرقلدىالإماراتيبالدرهمنشطتوفيراوجارحسابلديهيكونأنإلىالأمروليسيحتاج➢
المكافأةعلىللحصولمؤهلااُ

الحملةفترةخلالفقطواحدةمرةالمكافأةعلىللحصولمؤهلااُوالدكلسيكون➢

:المكافأة

الأمربوليالخاصالنشطالمشرقحسابفيإيداعهاسيتمإماراتيدرهماُ 500علىالمؤهلينالعملاءجميعسيحصل➢
.نكستنيومشرقحسابفيطفلهمبحسابوالمرتبطالمسجل

علىالابفسيحصل،2025فبراير15فيحساببفتحقمتإذاالمثال،سبيلعلى.الحسابلفتحشهربعدالجوائزتوزيعسيتم➢
.2025 مارس15بعدالمكافة

:أخرىوأحكامشروط

االمغلقة NEO NXTمشرقحساباتفتحإعادة➢ .المكافأةعلىللحصولتؤهللاسابقا

ا NEO NXTمشرقحسابيظلأنيجبالمكافأة،علىللحصولمؤهلااُتكونلكي➢ وتوزيعالترويجيالعرضفترةطوالنشطا
المكافآت

هذابموجبصلويتنالترويجيالعرضبهذايتعلقفيمانوعأيمنالتزامأومسؤوليةأييقبلولاضماناتأييوفرأوالبنكيقدملا➢
.بذلكيتعلقفيماضمنيةأوصريحةضماناتأيمن

مسبقإشعاردونوقتأيفيالترويجيالعرضهذاإنهاءأوتعديلفيبالحقالبنكيحتفظ➢

.البنكيةالتشغيلمتطلباتعلىبناءاُمبررأيدونالفائزينقائمةمنفائزأياستبعادللبنكيحق➢

اوتفسردبي،إمارةفيبهمعمولهوكماالمتحدة،العربيةالإماراتدولةلقوانينوالأحكامالشروطهذهتخضع➢ .لهاوفقا

حالأنيجببهيتعلقوفيماالترويجيالعرضهذابموجبينشأنزاعأي➢ ُي  .دبيمحاكمإلىحصريا

أماملينمسؤوأومسؤولينوكلائهأوموظفيهأومديريهأومسؤوليهمنأيأوله،التابعةالشركاتمنأيأوالبنك،يكونلن➢
.الأشكالمنشكلبأيبهمتعلقةأوالترويجيالعرضهذاعنناشئةنفقاتأوضررأوخسارةأيعنالعميل

االبنكيكونلن➢ وةقحدثأيحدوثحالةفيالترويجيالعرضهذاإجراءعنالأشكالمنشكلبأيمسؤولااُأولالتزاماتهمخالفا
ولةالمعقالبنكسيطرةنطاقخارجتقعالتيالظروفوجميعأي"القاهرةالقوةحدث"تعنيوالأحكام،الشروطهذهلأغراض.قاهرة
ضطراباتالا/العصيانأوالصناعيةالنزاعاتأوالعالميةالصحيةالمخاوفأووالقدرالحصرالقضاءلاالمثالسبيلعلىذلك،فيبما

ظروفالهذهظلوفي.القضائيةالصلاحياتمنأيفيسلطةأوحكوميةجهةبأيالخاصةواللوائحالإجراءاتأوالحربأوالمدنية
.الخصوصبهذاإشعارتوجيهإلىالحاجةبدونالعميلتجاهالتزاماتأيمنتلقائيااُالبنكوإبراءإعفاءيتم

.المركزىالمتحدةالعربيةالإماراتلمصرفيخضعوع.م.شالمشرقمنقسمهونيوالمشرق➢

ولأيقتوأيفيالترويجيالعرضفيالمشاركةمنمؤهلبطاقةحاملأياستبعادأو/واستثناءفيالحصريالحقالبنكيمتلك➢
/هاستثناءتممؤهلبطاقةحاملأييحصلأنيجوزولا.هذاالمؤهلالبطاقةلحاملمسبقإشعارأيتقديموبدونكان،سبب

.الأحوالمنوبأيالبنكقبلمنتعويضعلىكان،ظرفأيتحتالعرض،مناستبعاده

أيإحالةوتتم.دبيإمارةفيالمفعولالنافذةالمتحدةالعربيةالإماراتدولةلقوانينوفقااُوالأحكامالشروطهذهوتفسرتخضع➢
.دبيمحاكمإلىالترويجيالعرضبهذايتعلقفيماأووفقااُينشأنزاع

.ع،ُوهوُبنكُمرخصُويخضعُلرقابةُمصرفُالإماراتُالعربيةُالمتحدةُالمركزي.م.المشرقُنيوُجزءُمنُبنكُالمشرقُش
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